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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:963 Höghastighetståg eller nya stambanor

Under ett inslag i medierna den 4 februari 2020 berättade infrastrukturministern 
att regeringen avser att gå vidare med planerna på nya stambanor.

I inslaget nämner ministern inte det tidigare aviserade höghastighetståget, som 
fått allvarlig kritik av Riksrevisionen. En kritik som bland annat nämner bristen 
på kostnadskalkyl och samhällseffektivitet. Vidare kan begreppen om 
höghastighetståg, snabbtåg och moderna tåg, men på nya stambanor, vara lätt 
att blanda ihop.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

För vilken hastighet på tågen avser ministern att lägga förslag för att bygga nya 
stambanor?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-16
Besvaras senast
2020-02-26 kl. 12.00


